
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Protokół nr 15/2020 

XV Posiedzenie w dniu 12 marca 2020  

Obrady rozpoczęto 12 marca 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1.     Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radna Grażyna Andrzejewska – nieobecna usprawiedliwiona 

Radny Marcin Porzucek – nieobecny usprawiedliwiony 

Radna Dagmara Rucińska – nieobecna usprawiedliwiona 

Radna Maria Wesołek – nieobecna usprawiedliwiona 

 

Wójt Gminy Piaski – Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy Piaski – Andrzej Konieczny  

Skarbnik Gminy Piaski – Elżbieta Karolczak  

Tematy posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2020r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru 

zabytków nie stanowiących własność Gminy Piaski. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających Rady Sołeckiej 

Sołectwa Podrzecze. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski w 2020 roku. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grabonóg II, gmina Piaski 

9. Sprawozdania z wypoczynku zimowego w placówkach oświatowo-wychowawczych oraz GOK-u w Piaskach. 

10. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2020r. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania 

Radnych. 

W trakcie omawiania projektu uchwały Radny Dariusz Naskręt zapytał o możliwość wykonania przy szkole 

podstawowej w Bodzewie boiska sportowego w zamian Orlika.  



Wójt poinformował, że Gmina będzie składać wniosek o dofinansowanie na budowę bieżni. Przeznaczone środki 

są na dokumentację. 

Radny Rafał Nowak zapytał czy jest możliwość dofinansowania takich obiektów przez firmy. Poinformował, że 

FILTRON dofinansował boisko przy szkole podstawowej w Piaskach. Dodał, że może porozmawiać w tej 

sprawie, tylko dyrektor szkoły w Bodzewie musi złożyć wniosek do firmy. FILTRON. 

Wójt odpowiedział, że poprosi dyrektora szkoły w Bodzewie o kontakt w tej sprawie z radnym Rafałem 

Nowakiem.  

  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania 

Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na 

wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych 

wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własność Gminy Piaski. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania 

Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających Rady 

Sołeckiej Sołectwa Podrzecze. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Radny Rafał Nowak zapytał czy wybór członka Rady Sołeckiej musi być w ten sposób wykonany, czy nie może 

bez uchwały Rady.  

Sekretarz odpowiedział, że uzupełnienie składu rady członków Rady Sołeckiej  odbywa się zgodnie ze Statutem 

Sołeckim.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Radna Beata Tyrakowska, Zastępca Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski w 2020 roku. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  



 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grabonóg II, gmina Piaski 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy.  

Radna Justyna Sarbinowska zwróciła uwagę na błędne załączniki do projektu uchwały. Poinformowała, że w 

załączniku Nr 3 zasięg działki 118/10 część jest już objęta planem, poprosiła o poprawienie zarysu.                          

W  załączniku nr 4 poprosiła o zmianę podkładu graficznego, gdyż działka nr 124 podzielona jest na 4 działki. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 9. Sprawozdania z wypoczynku zimowego w placówkach oświatowo-wychowawczych oraz GOK-u w 

Piaskach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piaski poinformował, że w aplikacji e-sesja znajdują się sprawozdania z 

działalności wypoczynku zimowego w placówkach oświatowo – wychowawczych. Poinformował, że zgodnie  z 

planem pracy Radni powinni się zapoznać z działaniami ferii zimowych. Dodał, że Dyrektorzy szkół jak również 

Dyrektor GOK w Piaskach sprawozdania składali na poszczególnych posiedzeniach komisji. Dlatego na 

wspólnym posiedzeniu komisji dla wszystkich Radnych udostępniono sprawozdania.  

 

Ad. 10. Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących poruszono temat koronawirusa. Wójt oraz Sekretarz Gminy poinformowali o podjętych 

działaniach w celu z zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania COVID-19.  

Radni przeprowadzili długa dyskusje nad COVID-19.  

W dalszej części Radni omówili temat remontu ul. Poznańskiej, między innymi pasa zieleni przy chodnikach, 

naprawy chodnika na ul. Kasprzaka,  niezalewania ul. 27 Grudnia, rowów a także pozostawionej skarpy przy 

lesie ( w kierunku Smogorzewa).  

 

Radna Hanna Powicka poprosiła o postawienie 1 kosza przy GOK w Piaskach, poinformowała, że na ul. 

Warszawskiej również nie ma koszy. Zapytała o remont korytarza w budynku przy ul. Dworcowej.   

Wójt odpowiedział, że remont korytarz w budynku przy ul. Dworcowej będzie wykonany przez ZUK Sp. z o.o. 

w Piaskach.  

 

Radny Rafał Nowak poinformował, że spotkał się z opiniami, podejrzeniami, że opłaty za śmieci zostały 

uchwalone wcześniej niż ogłoszono i przeprowadzono przetarg. Zapytał czy jest możliwość podania informacji 

dlaczego najpierw była uchwalona kwota a później przeprowadzono przetarg.  

Wójt poinformował, że uchwalona kwota jest rezultatem wyliczeń, kalkulacji oraz informacji o 

przeprowadzonych przetargach z okolicznych Gmin. Związek Leszczyński nie ustalił jeszcze cen dla Gostynia, 

za każdym razem co staja do przetargu proponowane są większe kwoty.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o złożonych sprawozdaniach przez CUW w Piaskach oraz 

Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu  

-  sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Piaski za 2019r. 

- sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz Informację o Stanie Porządku i 

Bezpieczeństwa Publicznego na terenie Powiatu Gostyńskiego za rok 2019 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o wniosku, który wpłynął do Wójta Gminy Piaski, jak również do 

wiadomości, do Przewodniczącego Rady Gminy, z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. 

w Gostyniu o objęcie udziałów. 

Wójt wyjaśnił, że w budżecie na rok 2020 nie zaplanowano środków na objęcie udziałów, decyzję podejmie w II 

połowie 2020roku.  

Przewodniczący posiedzenia  

               Łukasz Waleński  

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


